
231 - XXXII sesja, Rady Miejskiej, 30.11.2016 

Interpelujący radny: Anna Rożek 

Radna, odnosząc się do sprawy przyszłorocznego budżetu partycypacyjnego poinformowała, że 

dotarła do ankiety, w której jest pytanie, czy mieszkańcy chcą, aby w przyszłym budżecie 
partycypacyjnym była osobna pula środków na chodniki. Dodała, że jest za tym, aby chodniki były 

robione, ale uważa, że nie wolno z góry narzucać w budżecie obywatelskim jakiejś puli konkretnie na 

ten cel. Wyraziła zdanie, że jeżeli mieszkańcy będą chcieli przeznaczyć pieniądze z budżetu 
partycypacyjnego na chodnik, to zgłoszą takie zadanie. 

Ponadto radna zawnioskowała o powrót do nazwy „budżet obywatelski” 
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